
Rygere fra Kold College på Landbrugsvej 

Ved sidste generalforsamling blev der ytret ønske om, i samarbejde med Kold College, at finde en løsning 

på de mange elever fra Kold College, der holder rygepauser på den lille Landbrugsvej og på græsarealet på 

”vores” side af vejen. 

Vi har i bestyrelsen efterfølgende været i kontakt med Servicechefen fra Kold College, Palle Schiøtt 

Johannessen, som har oplyst os om at de i forbindelse med deres nybyggeri har ”planer om at lave et 

mindre opholdsområde ved udvidelsen på [deres] side af vejen i skellet til [deres] matrikel”. Han oplyser 

yderligere at ”Opholdsområdet skal gerne medvirke til, at rygere bliver på vores side af vejen og det bør 

aflaste vore naboer i Rugmarken”. 

Præcis hvor dette område kommer til at være har vi i bestyrelsen ikke fået at vide, men vi føler os trygge 

ved at de fra Kold College har fokus på problemet og rent faktisk forsøger at gøre noget ved det. 

-Bestyrelsen 

 

 


